

Geldübergabe „Insieme Zürcher Oberland“

De Samichlaus bi sim Bsuech am 7. Dezember mit grosser Überraschung:

Afangs Oktober hei e Paar vo Eui am Ettehuusermärt fescht Mitgliedschaft. A de „Wunderbar“ händs wunderbari Drinks gmixet und verkauft.

D'Nachtüle und Dorfgemeinschaft vo Ettehuuse hei mich beuffreit, Euch hätzlich für Euie gross Isatz z'Danke. Darf ich jetzt die Verantwortliche bitte, zu mir uf d'Bühni z'cho.

*„Im Miteinander wachsen Werk in den Himmel,
erhalten Gedanken Flügel, öffnen sich Perspektiven.
Gemeinsam Verantwortung übernehmen
und eigene Fähigkeiten zum Wohl von anderen einbringen,
erfüllt den Tag mit Sinn und Zufriedenheit.“*



Ich ha die grossi Ehr Eui jetzt das Couvert da dörf übergäh. Da inne Sind Fr. 7'000.-- für Eui Kasse.

Für was wänd Ihr ächt das Gäld bruche.....? En Reise, a ne Feriewuche, für Turngrät oder susch öpis....????



Uf jede Fall wünsche Eui d'Dorgmeinschaft und de Nachtüleklub Ettehuuse
für Zuekunft alles Gueti.